
 

 

 

 
Geacht College, 
 
In overeenstemming met artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergadering en andere werkzaamheden 
van Provinciale Staten willen wij het College van Gedeputeerde Staten het volgende vragen. 
 
Inleiding 
 
Afgelopen week namen wij in de media kennis van het voornemen van de NS om met ingang van 2015 de intercity 
Alkmaar-Haarlem omdopen tot stoptrein en de stoptrein tussen Uitgeest-Haarlem-Amsterdam alleen nog in de 
spits laten rijden. Dit terwijl reizigersorganisatie Rover in januari van dit jaar nog meldde dat de ochtendintercity 
tussen Alkmaar en Amsterdam tweede is op de lijst van ‘volste treinen’ in Noord-Holland. Voor reizigers uit de 
driehoek Alkmaar, Haarlem en Amsterdam neemt de reistijd als gevolg van de maatregelen met minimaal 15 
minuten toe. Het is de tweede aanslag op de bereikbaarheid van de regio in korte tijd; in 2011 werd de intercity 
tussen Alkmaar, Haarlem en Den Haag al opgeheven.  
 
Over dit nieuwe voornemen is onder inwoners van Haarlem, Alkmaar en de omringende steden en dorpen grote 
verontwaardiging ontstaan. Dit heeft geleid tot een petitie gestart door Rover en de PvdA Haarlem, met brede 
steun vanuit de andere lokale partijen (VVD, D66, SP en GroenLinks). De petitie is inmiddels ook ondertekend door 
de Statenfractie van de PvdA Noord-Holland. De PvdA vindt schrappen van de intercity tussen Haarlem en Alkmaar 
en het uitkleden van de dienstregeling tussen Amsterdam en Uitgeest een slechte zaak voor de bereikbaarheid en 
de ontwikkeling van de regio, en wil Gedeputeerde Staten daarom het volgende vragen:  
 
Vragen 
 

1. Reizigersorganisatie Rover stelt dat het woon-werk verkeer in de driehoek Alkmaar-Haarlem-Amsterdam 
jaarlijks toeneemt. Wordt dit beeld ondersteund door de regionale openbaar vervoerscijfers die bij de 
provincie bekend zijn?  

2. Is Gedeputeerde Staten met de PvdA van mening dat het schappen van de intercity tussen Haarlem en 
Alkmaar en het vervangen hiervan door een sprinter, en het uitkleden van de dienstregeling tussen 
Amsterdam en Uitgeest door sprinters daar alleen nog in de spits te laten rijden, een slechte zaak is voor 
de bereikbaarheid en ontwikkeling van de regio’s rond Haarlem en Alkmaar? Zo nee, waarom niet? 

3. Bent u bereid om samen met de regio en het bedrijfsleven de directie van de Nederlandse Spoorwegen 
aan te spreken op dit voornemen, om te bewerkstelligen dat de plannen voor versobering van het 
treinaanbod van tafel gaan? Zo nee, waarom niet? 

 
Namens de PvdA Statenfractie, 
 
Naima Ajouaau 


